
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 18. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 185
Mener ministeren, at borgerne får størst muligt glæde af DR's andel af de så-
kaldte UMTS-midler, der i sin tid skulle gå til digitalisering af kulturarven, med
den nuværende praksis for opkrævning af betaling og copyright?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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